
Warszawa, dnia 02 października 2020 r. 

MINISTERSTWO CYFRYZACJI
Departament Architektury Informacyjnej 

Państwa

Ministerstwo Cyfryzacji
ul. Królewska 27, 00-060 Warszawa

Protokół z posiedzenia nr 10/2020 Rady Architektury IT (RA IT) 22 lipca 2020 r.

A. Uczestnicy:
Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Jacek Paziewski p.o. kierownika Zespołu Rady 
Architektury IT. Posiedzenie odbyło się w formie wideokonferencji. W posiedzeniu uczestniczyły 
następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby zaproszone do udziału 
w posiedzeniu Zespołu: 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja

Członkowie Zespołu Rady Architektury IT KRMC

1. Jacek Paziewski – p.o. Kierownika Zespołu MC

2. Andrzej Ręgowski – zastępca Kierownika Zespołu MC

3. Dariusz Bogucki – członek zespołu MSWiA

4. Janusz Dygaszewicz – członek zespołu GUS

5. Jacek Wojcieszyński – członek zespołu COI

6. Mariusz Madejczyk – członek zespołu MC

7. Joanna Koba – członek zespołu PKO BP

8. Jolanta Serafin – członek zespołu NFZ

9. Paweł Masiarz – członek zespołu CSIOZ

Pozostali uczestnicy spotkania

10. Jolanta Piechocka ARIMR

11. Paweł Mańkowski ARIMR

12. Przemysław Szydłowski ARIMR

13. Jarosław Protasiewicz OPI

14. Janusz Janowski MS

15. Dorota Kazanecka-Pieńkosz MC

16. Michał Bukowski MC

17. Maciej Kożuch MC

18. Krystyna Michalik MC

19. Wioletta Zwara MC

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad:

1. Opiniowanie projektów:
 pn. „Projekt e-Krew – Informatyzacja Publicznej Służby Krwi oraz Rozwój Nadzoru nad 

Krwiolecznictwem”, wnioskodawca Minister Zdrowia, beneficjent Centrum Systemów 
Informacyjnych Ochrony Zdrowia (lider opiniowania - Pani Jolanta Serafin)

2. Architektura danych – podsumowanie dotychczasowych spotkań warsztatowych (Pan Dorota 
Kazanecka-Pieńkosz)
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3. Pryncypia i standardy – postępy prac (Pan Andrzej Ręgowski)
4. Portal interoperacyjności – postępy prac (Pan Michał Bukowski)
5. Wizja Architektury Informacyjnej Państwa - model realizacji e-Usług (Pan Maciej Kożuch)

C. Przebieg obrad.

Ad 1. 

W ramach dyskusji dot. opiniowania opisu założeń projektu, wsłuchano opinii lidera, który 
przedstawił dwie propozycje:
 przyjąć rekomendację - pozytywna z zaleceniem wprowadzenia w nim zmian i uzupełnień nana 

dalszym etapie prac nad projektem 
 lub poprosić beneficjenta o korektę opisu założeń i wyjaśnienie zwiększenia wartości projektu.

Lp. Nazwa projektu
Lider 

opiniowania 
w RA

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja 
RA Przebieg głosowania

1 Projekt e-Krew – 
Informatyzacja 
Publicznej Służby 
Krwi oraz Rozwój
Nadzoru nad 
Krwiolecznictwem

Jolanta 
Serafin

Rada Architektury zaleca:
1. zweryfikowanie listy przepływów;
2. na dalszym etapie uzasadnienie istotnego zwiększenia 

wartości projektu, w szczególności w zakresie  
programowania oraz kosztów dot. zarządzania, w tym 
wynagrodzenia dla zespołu.

Beneficjent powinien w przypadku Widoku kooperacji 
aplikacji:
1. zharmonizować przepływy na Diagramie z pkt 7.1 z listą 

przepływów.

pozytywna z 
zaleceniem 
wprowadzenia 
w nim zmian i 
uzupełnień 
nana dalszym 
etapie prac nad 
projektem

Liczba obecnych: 
Głosujących: 8
Liczba głosów za: 7
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 1

Ad. 2. 

Przedstawiono priorytety, formułę prac, tematy spotkań warsztatowych dot. architektury danych, 
uzgodnienia i propozycje rekomendacji dla RA, które udało się wypracować. Prezentacja stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu.

Ad. 3 

Omówiono zakres wykonanych prac oraz ustalono przekazanie do członków RA zakresu pryncypiów 
wraz z rekomendacjami w celu ich zaktualizowania lub potwierdzenia. W zakresie standardów, 
poproszono o ich wskazanie oraz podjęcie próby ich sklasyfikowania. Materiały przekazane 
do członków RA stanowią załącznik nr 2 i 2a do protokołu.

Ad. 4 

Ze względu na ograniczony czas posiedzenia zdecydowano o przeniesieniu tematu na kolejne 
posiedzenie RA IT.

Ad. 5



Ministerstwo Cyfryzacji
ul. Królewska 27, 00-060 Warszawa

Przedstawiono postępy prac nad portalem interoperacyjności, które stanowią załącznik nr 3 
do protokołu. Opublikowanie pierwszej wersji portalu planuje się w październiku br.

D. Zakończenie posiedzenia

p.o. Kierownika Zespołu

Jacek Paziewski
/podpisano elektronicznie/
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